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Tomasz Tylutko 

 

 

Zapytanie 

 

 

Szanowny Pan 

Janusz Bismor 

Komendant Straży Miejskiej  

w Gliwicach 

 

Dotyczy: Porzuconego samochodu w ciągu ulicy Batalionu Kosynierów. 

  

Szanowny Panie Komendancie, 

 

W związku z przekazaną przez mieszkańca informacją pragnę zwrócić uwagę Pana Komendanta 

na problem porzuconego samochodu w ciągu ulicy Batalionu Kosynierów. 

Według przekazanych mi informacji samochód posiadający zagraniczne numery rejestracyjne 

stoi porzucony ponad 2 lata, zajmując miejsce parkingowe, którego w danej okolicy jest bardzo mało.  

W załączeniu pragnę przekazać zdjęcie samochodu z dnia 25.09.2021. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1) Czy był już wcześniej zgłaszany problem porzuconego samochodu we wspomnianym 

miejscu? 

2) Czy możliwe jest usunięcie pojazdu? 

 

 

Z wyrazami szacunku 
Tomasz Tylutko 

 

 

 
Załącznik: 

1) Zdjęcie porzuconego samochodu z dnia 25.09.2021 

 



 

 


